
§4

Protokoll fört vid Ulricehamns Bridgeklubbs styrelsemöte 2024-tO-15 i klubblokalen

Närvarande: Roy Carlsson, Anette Reivall, Elisabeth Lindblom, Roland Azelius, Johan Kjerrulf,

KaiAlm och Jens Andersen

§r Mötets öppnande: Ordförande Roy Carlsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet

G od kännande av Dagordni ngen : Dago rd n in ge n god kä n d es.§2

§3 Föregående mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till
handlingarna,

Rapporter: Ekonomi, Allsvenskan, Nybörjarkurs, Div3 lag

Ekonomi: Roland meddelar att ekonomin är stabil.

Allsrienskan: Div4 Boråskretsen har skjutits framåt i tiden då endast 2 lag var anmälda. Roy

meddelar att nu finns det ett lag från Borås och två lag från Ulricehamn med förhoppning om

ett lag från Svenljunga. Roy meddelar Bengt Larsson att viönskar spela i Borås någon gång i

nove mber/december.

Nybörjarkurs: Kai meddelar att vi har 4 deltagare, men en person skift arbetar och kan inte

vara med varje vecka. Kaitycker det finns 2lösningar: antingen köra 2 kurstillfällen varannan

vecka, ellerförlänga kurstiden och ha 1 kurs varannan vecka. Kai hör med gruppen om vilket

alternativ som väljs. Beslut togs också att behålla den stora lokalen med tillgång till

whiteboard och bildkanon

Allsrrcnskan Div3: Faktura på 1-700: - för ett lag i div3 har dragits från ruterkontot. Roland

begär in su mman f rån lag Jörgen. Jörge n Lantz är ansvarig för laget som spelar i U BK:s namn.

§S lnkomna skrivelser Ulricehamns Sparbank, BRIS.

Ulricehamns Sparbank: Sparbanken vill ha namn på 2 personer som företräder klubben i

bankärenden. Klubben valde ordförande Roy och kassör Roland. Detta bör också tas upp på

årsmötet varje år så vi redan där har dessa 2 namn.

Bris: Bris har skickat information om deras arbete och alla istyrelsen fick ett litet häfte med

inf ormation.

§6 KM par: KM-par spelas 20/10 kl. 10.00 med samling kl. 9.30. Gemensam lunch intas på Lilla

Söder vid bowlingen och vad man vill äta bestämmer man före start så vi kan meddela

restaurangen igod tid.

§z

§8

§g

§10

§11

Torsdagspel: Torsdagsbridgen fortsätter som vanlig då intresset ser ut att finnas.

Priser: Beslöts att fortsätta som barometerpriser och lotter på samma nivå som tidigare

Övriga frågor: Påminnelse tillfestkommittdn om att börja planera för vår jultallrik,

Nästa möte: 3112k|.16.30 i klubblokalen.

Avslutning: Ordförande tackar och avslutar mötet.

proto ras

Jens Andersen Roy Carlsson
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